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Geachte Raadsleden, geachte aanwezigen, 
 
Een nieuw zwembad en nieuwe sporthal in afslag10, het lijkt vooral op een prestige project. 
 
Nu alvast een besluit of tussenbesluit te nemen zonder dat er ook maar ergens duidelijkheid 
over is, kan toch niet! 

 Hoe zal een nieuw bad er dan uit moeten zien? 

 Welke exploitatie vorm? 

 Hoeveel mag het jaarlijks meer gaan kosten dan nu de Berkel kost? 
Waarom zou je nu, zonder uitgewerkte plannen, ook maar ergens groen licht voor geven? Je 
kunt nieuwbouw, zo, zeker niet toetsen en vergelijken met de huidige situatie. 
 
Dit is een vreemde volgorde in het nemen van besluiten, of deelbesluiten.  
Vorig jaar, net voor de gemeenteraadsverkiezingen, hadden de partijen nog uitgesproken 
meningen over wel of niet behoud van de Berkel. Een duidelijk en uitgewerkt plan was toen nog 
een belangrijke voorwaarde voor het nemen van een besluit.  
 
Het huidige bewandelde politieke pad, over het zwembad, voelt voor mij als burger niet goed en 
riekt naar achterkamertjes politiek. Het lijkt er voor mij op, dat nu een oud CDA wethouder, die 
initiatiefnemer en karttrekker van afslag10 is, vervolgens als formateur regelt dat het nieuwe 
zwembad in afslag10 er komt. Terwijl dat deze beslissing hier door jullie Raad genomen moet 
worden en wel op basis van goede argumenten en onderbouwde feiten, en niet op grootse 
dromerige ambities. Daar telt de kiezer ook op! 
 
Ook wordt er gedaan alsof de afslag10 locatie een groot voordeel is, voor het zwembad en 
sporthal. Zonder dat er eigenlijk feitelijke en goede argumenten voor gebruikt worden. 
 
Opsommen van voordelen voor “behoud De Berkel” is niet moeilijk, ik zal er weer eens wat 
benoemen: 

 Zwembad en sporthal draaien nog steeds goed en worden goed bezocht 

 Mooie centrale ligging, midden in het zorggebied. Zelfs jonge kinderen komen nu alleen 
per fiets naar het zwembad 

 Twee basisscholen gebruiken de sporthal om te gymmen, kinderen lopen nu samen 
vanuit de school naar de sporthal. Dit zal naar het afslag10 gebied, niet meer kunnen. 
Dagelijks moet er dan vervoer geregeld worden. 

 Jaarlijkse kosten zijn nu bij de Berkel ruim lager, dan bij nieuwbouw van een 
gelijksoortige accommodatie 

 Geen sloop, dan ook geen kapitaalvernietiging 

 We hebben nu een mooie en aantrekkelijke combinatie, van zowel een apart 
wedstrijdbad, als een groot warm familiebad met vaste glijbaan, bubbelbad en 
peuterbad. 

 Beide gebouwen kunnen nog vele jaren mee 

 Huidig zwembad en sporthal zijn aan elkaar vast gebouwd en passen nu, zo ook goed 
bij afslag10. Zoals al vaker is uitgesproken hoeven accommodaties fysiek niet in het 
afslag10 gebied te liggen om te bij afslag10 te horen. 

 
 
.  



En er wordt nu weer regelmatig een 50 meterbad genoemd, terwijl er door een deskundige, hier 
in deze zaal, duidelijk is uitgelegd waarom een 50 bad voor Horst aan de Maas een echt slecht 
plan is. 
Hij zei: “Geen realistisch scenario”, “vraag en aanbod worden dan helemaal uit proportie 
getrokken”. Luister de heldere woorden van dhr Komduur nog maar eens na, uitgesproken 
tijdens de commissie Samenleving vergadering van 6 september 2016. 
 
Het is ook zeker niet vanzelfsprekend dat we er op vooruit gaan bij een nieuw bad. Kijk nu nog 
maar eens naar het door u bezochte nieuwe zwembad in Culemborg. Technische problemen, 
met de beweegbare bodem en de keerwand, en de grote financiële te korten. De gemeente 
worstelt er met de beheerstichting. Hoe anders werd het toen gepresenteerd! 
 
Comité ’t zwembad mót bliêve adviseert de Raad dan ook: Neem alleen op basis van 
uitgewerkte plannen een standpunt in over het Zwembad en Sporthal. Zodat u het goed en 
eerlijk kunt toetsen en vergelijken met de huidige situatie. 
 
Grote projecten als deze kosten ook altijd meer geld dan begroot. Kijk naar het Gasthoes, in de 
vergadering toen jullie groen licht gaven, was de wethouder er van overtuigd dat de 12.5 miljoen 
genoeg was. Hij zei: “Er is niet optimistisch begroot”, en “De toekomst zal uitwijzen dat ik gelijk 
heb”. Blijkbaar was zijn glazen bol toch niet helemaal helder. 
 
 
 
Ik dank u voor uw aandacht 
 
 
 
 
 
 


